
Interpellation     2019-02-01 

 

Solenergi 

 

Uppsala kommun har mycket höga ambitioner kopplade till solenergiförsörjning. Det är mycket 

positivt. Jag upplever dock att kommunen arbetar på tok för passivt med denna målsättning. Jag får 

också många signaler om att kommunen agerar som om att kommunen själv ska bli en aktör på 

solenergimarknaden. Driver styret över Uppsala kommun på för att Uppsala kommun ska bli en 

producent av solenergi eller är fokus på att upphandla samarbetspartners för att säkerställa att 

målsättningarna inom solenergi kan uppnås? 

 

Stefan Hanna 

Uppåt Uppsala  


